
Protokół

 z  posiedzenia  X Sesji  Rady Gminy

w  dniu  19 września 2011 roku

Posiedzenie X Sesji Rady Gminy  otworzył Przewodniczący  Pan Dariusz Mądrecki.

Przywitał  przybyłych na sesję Radnych, Wójta Gminy, Sekretarza Gminy, v-ce Starostę

Powiatu Kamieńskiego, v-ce Starostę Powiatu Gryfickiego, przedstawiciela Gminy Rewal,

Dyrektorów Szkół Gminy Świerzno, Sołtysów Sołectw Gminy Świerzno i mieszkańców

Sołectwa Gostyń. Nastąpiło stwierdzenie quorum na 15 osobowy skład Rady w posiedzeniu

uczestniczy 13 radnych. Nieobecni: Radny Bartłomiej Bąk i Radny Krystian Sominka –

nieobecność nieusprawiedliwiona.  Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek X  Sesji Rady Gminy:

1. Sprawy regulaminowe:

a. otwarcie posiedzenia,

b. stwierdzenie quorum,

c. przyjęcie protokołu z posiedzenia IX Sesji Rady Gminy Świerzno.

2. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami.

3. Informacja z pracy szkół za rok szkolny 2010/2011.

4. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Świerzno za I półrocze 2011,

informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacja o przebiegu

wykonania planu finansowego instytucji kultury:

a. odczytanie wniosków z posiedzeń Komisji Stałych Rady Gminy,

b. odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie,

c. dyskusja,

d. przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Świerzno za I półrocze 2011,

informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacja o przebiegu

wykonania planu finansowego instytucji kultury.

4. Podjęcie uchwał w sprawie :

a. powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławnika na kadencję lat 2011 - 2015,

b. zmiany wyboru przedstawiciela Celowego Związku Gmin  „R-XXI”.

5. Wolne wnioski i zapytania.

6. Zakończenie posiedzenia X Sesji Rady Gminy Świerzno.

Przewodniczący Rady Gminy – czy są jakieś uwagi do przedstawionego porządku

posiedzenia  X Sesji Rady Gminy. Nie widzę.
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Porządek X Sesji został przejęty przez Radnych 13 głosami za, na 13 radnych obecnych na

sali (zał. nr 2).

Ad.1.c. przyjęcie protokołu z posiedzenia IX Sesji Rady Gminy Świerzno.

Przewodniczący Rady Gminy – protokół był do wglądu w biurze Rady, jak również został

podany do publicznej wiadomości na stronie Urzędu Gminy, czy są jakieś uwagi co do

protokołu z posiedzenia IX Sesji Rady Gminy. Nie widzę. Wobec tego kto z Państwa jest za

przyjęciem protokołu z IX posiedzenia Rady Gminy bez odczytania.

W wyniku głosowania protokół z posiedzenia  IX Sesji Rady Gminy został przyjęty 13

głosami za, na 13 radnych obecnych na sali.

2. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami.

Przewodniczący Rady Gminy -  udzielam głosu  Wójtowi Gminy.

Informację z działalności między sesjami przedstawił Wójt Gminy Pan Krzysztof Atras.

Załącznik nr 3

Po przedstawieniu informacji z działalności między sesjami  Wójt poprosił o zapytania  we

wolnych wnioskach.

Przewodniczący Rady Gminy – na dzisiejsze posiedzenie Rady Gminy przybyli

przedstawiciele Powiatu Kamieńskiego, Powiatu Gryfickiego, Gminy Rewal oraz Poseł Pan

Konstanty Oświęcimski i nie bez przyczyny przybyli na posiedzenie tej sesji, która odbywa

się w Gostyniu. Przyczyną tego wszystkiego jest spowodowanie podpisania porozumienia

pomiędzy Powiatami dotyczącego przebudowy drogi Gostyń – Pobierowo i wybudowanie

ścieżki rowerowej.  Starostwa już wcześniej wyraziły zgodę na podpisanie takowego

porozumienia a liderem całego przedsięwzięcia ma być Starostwo Kamień Pom.

Rozpoczęcie całej procedury nastąpi w 2012 roku natomiast realizacja zadania w 2013 roku.

Radna Halina Wojciechowska – porozumienie w tej kwestii zostanie dokładnie przygotowane

na następne spotkanie, natomiast dzisiaj niech przedstawiciele poszczególnych starostw się

wypowiedzą.

V-ce Starosta Powiatu Gryfickiego – powiat gryficki już w miesiącu sierpniu wyraził swoją

wolę  podpisania takiego porozumienia i przystąpienia do realizacji zadania dotyczącego

przebudowy tej drogi i wybudowania na tym odcinku ścieżki rowerowej. Na dzień dzisiejszy

remontujemy drogi, które są w bardzo złym stanie i mają duże obciążenie  w ruchu

drogowym lub te, na które mamy dofinansowanie.  Jednakże Powiat Gryficki deklaruje

przystąpienie do tego porozumienia ale  treść tego porozumienia  wypracujemy wspólnie.
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v-ce Starosta  Kamieński -  również jesteśmy zainteresowani potrzebą przebudowy tej drogi,

w czwartek na posiedzeniu Zarządu Powiatu wypracujemy stanowisko w tej kwestii

i bierzemy się do pracy.

Wójt Gminy – my jako Gmina możemy tylko się pod tym podpisać.

Pan Chojnacki Sołtys Sołectwa Stuchowo – również się cieszę, że doszło do takiego

porozumienia i że zostanie wybudowana ścieżka rowerowa.

Ad.3. Informacja z pracy szkół za rok szkolny 2010/2011.

Przewodniczący Rady Gminy – każdy z radnych otrzymał w materiałach na posiedzenie Rady

Gminy taką informacje i z każdej szkoły. Każdy miał również możliwość zapoznania się

z tymi informacji, czy są jakieś zapytania do Dyrektorów szkół.  W posiedzeniu uczestniczą

dwie Panie Dyrektor, Szkoły Podstawowej w Gostyniu w Stuchowie, pozostali dwaj są na

szkoleniu.

Dyrektor SP w Stuchowie Pani Teresa Cieślikiewicz -  chciałabym do tej informacji

pismennej dołączyć ustną informację dotyczącą wyróżnienia 5 uczniów naszej szkoły za

udział w konkursie przeciwdziałaniu alkoholizmowi . Chciałabym podziękowania dla Wójta

Gminy, Pani Sekretarz Gminy i wszystkim radnym za współpracę.

Na koniec Pani Dyrektor wręczyła Wójtowi  podziękowania Wójtowi za udział

w ogólnopolskiej kampanii „Zachowaj trzeźwy umysł 2011.”

Więcej uwag i zapytań co do przedstawionych informacji nie wniesiono.

Informacje z pracy  szkół stanowią załącznik nr  4,5,6,7.

Ad. 4.  Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Świerzno za I półrocze 2011,

informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacja

o przebiegu wykonania planu finansowego instytucji kultury:

a. odczytanie wniosków z posiedzeń  Komisji Stałych Rady Gminy

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Służby Zdrowia i Spraw Społecznych  Pani

Jolanta Kreja – Komisja Oświaty na posiedzeniu w dniu  15 września 2011 roku  pozytywnie

zaopiniowała informację o przebiegu wykonania budżetu Gminy Świerzno za I półrocze

2011, informację o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informację

o przebiegu wykonania planu finansowego instytucji kultury.

Przewodniczący Komisji Rolno – Budżetowej Pan Kazimierz Rajchel – komisja na

posiedzeniu w dniu 16 września 2011 roku pozytywnie zaopiniowała
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b. odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie .

Uchwałę Nr CXCIV/424/2011 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej

w Szczecinie w sprawie wydania opinii o przedłożonej przez Wójta Gminy Świerzno

informacji o przebiegu wykonania budżetu za pierwsze półrocze 2001 r. odczytał

Przewodniczący Rady Gminy Pan Dariusz Mądrecki.  RIO pozytywnie zaopiniowała w/w

informację. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

c. dyskusja.

Przewodniczący Rady Gminy – otwieram dyskusję dotyczącą przedstawionej informacji. Czy

są jakieś zapytania.  Nie widzę.

d. przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Świerzno za I półrocze 2011,

informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu

wykonania planu finansowego instytucji kultury

W wyniku głosowania informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Świerzno za

I półrocze 2011, informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz

informacja o przebiegu wykonania planu finansowego instytucji kultury została przyjęta 13

głosami za, na 13 radnych obecnych na sali. (zał. nr 9)

Ad. 5. Podjęcie uchwał w sprawie:

a.  powołania zespołu opiniującego kandydatów  na ławników  na  kadencję  lat 2012 –

2015.

Przewodniczący Rady Gminy – Komisję na swoich posiedzeniach wytypowały 3 kandydatury

do tego zespołu opiniującego: Panią Jadwigę Kasprzak, Pana Kazimierza Rajchel i Mariusza

Ferber. Czy są inne kandydatury, inne propozycje. Nie widzę.

Następnie przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały.

W wyniku głosowania uchwała Nr X/57/2011 Rady Gminy Świerzno w sprawie powołania

zespołu opiniującego kandydatów na ławników na kadencję lat 2012 – 2015  została przyjęta

13 głosami za, na 13 radnych obecnych na sali. (zał. nr 10).

b. zmiany wyboru przedstawiciela Celowego Związku Gmin „R-XXI’.

Przewodniczący Rady Gminy – na posiedzeniach Komisji padła kandydatura Dariusza

Mądreckiego czyli moja, czy są inne propozycje nie widzę.

Następnie przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały.

W wyniku głosowania uchwała Nr  X/58/2011 Rady Gminy Świerzno w sprawie zmiany

wyboru przedstawiciela Celowego Związku Gmin „R-XXI’ została przyjęta 13 głosami za, na

13 radnych obecnych na sali. (zał. nr 11.
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Ad.6. Wolne wnioski.

Przewodniczący Rady Gminy – proszę bardzo jesteśmy przy punkcie wolne wnioski

i zapytania.

Radna Halina Wojciechowska – chciałabym pogratulować naszej OSP z Gostynia za zajęcie

pierwszego miejsca na Powiatowych zawodach OSP w  Kamieniu Pom.

Wójt Gminy – chciałbym również  pogratulować OSP z Kalenia drużynie kobiecej za zajęcie

I miejsca w VII Powiatowych Zawodach OSPO, za zajęcie I miejsca w kategorii mężczyzn -

OSP Gostyń, za zajęcie II przez dziewczęta z OSP Stuchowo w kategorii  MDP i w kategorii

MDP drużyn mieszanych I miejsce Kaleń OSP.  Gratulacje i podziękowania dla wszystkich.

Pan Kaproń mieszkaniec wsi Kępica – droga ze Stuchowa do Kępicy kiedy zostanie

naprawione pobocze, czy ma ktoś wpływ na pracownika z publicznych tego co kosi trawę?

Wójt Gminy – kosi to co mu zlecimy, a pobocze drogi zostanie zrobione.

Pani Kaniewska mieszkanka z Gostynia – miał być gabinet lekarski w Gostyniu na jakim

etapie  jest ta sprawa?

Wójt Gminy – czekamy na przekazanie pomieszczenia na gabinet lekarski przez Powiat. Na

pewno  przekazanie nastąpi jeszcze w tym roku..

Poseł Pan Konstanty Oświęcimski – chciałbym podziękować na zaproszenie mnie na

posiedzenie Rady Gminy gdzie tematem między innymi była droga Gostyń – Pobierowo.

Chciałbym również podziękować obu Starostwom za złożenie deklaracji podpisanie

porozumienia, które dotyczy remontu drogi Gostyń – Pobierowo i budowy ścieżki rowerowej.

Podziękowania należą się Wójtowi Gminy i dwum Paniom Radnym z Gostynia, które uparcie

dążyły do celu.

Wójt  Gminy – dopilnuję aby do końca września to porozumienie zostało podpisane. Cieszę

się, że Poseł Oświęcimski docenił starania radnych z Gostynia. Ja osobiście współpracę ze

Starostwem kamieńskim  określił bym jako pozytywną i dobrą a  to dzięki vice Staroście panu

Radosławowi Drozdowiczowi.

Radna Halina Wojciechowska – chciałabym podziękować za wsparcie i podziękowania dla

przedstawicieli Starostwa Gryfice i kamień za udział w sesji.

Sekretarz Gminy – chciałabym podziękować  Sołtysom i Radą  Sołeckim za udział i pomoc

w dożynkach.  Chciałabym złożyć podziękowania od Pań z OSP Kaleń dla  Pana Andrzeja

Łoś, Jana Konarskiego, Macieja Kwiecień, Mariusz Ferber za pomoc w przygotowaniu do

zawodów.
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Przewodniczący Rady Gminy – jeszcze jakieś wolne wnioski? Nie wiedzę. Wobec

powyższego porządek obrad IX Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy  Świerzno uważam za

wyczerpany i zamykam posiedzenie. Dziękuję wszystkim.

Protokołowała: Putyrska B.


